
Bez politikov to nejde 

Mám za sebou ďalší politický maratón. Včera ako na Markíze, tak na STV1 . Je 

mi z toho dosť smutno. Málokto hovorí o konkrétnych riešeniach. Keď sa lídri 

strán dostanú pred kamery, tak sa to zvrhne na obviňovanie, urážky, napádanie. 

Zase tu máme : ,, už nejako bude, hlavne poďme niekoho zvrhnúť, niekoho 

vôbec nepripusťme a s niekým je škoda sa baviť, lebo podľa prieskumov aj tak 

do toho nemá čo hovoriť". 

To, aby bolo v našej vlasti lepšie, môžu zabezpečiť iba politici. Jedna vec je mať 

program, mať reálny a zmysluplný program a iná je ho uviesť do praxe. 

Do praxe ho budú uvádzať ľudia, ktorí už roky sedia na svojich miestach. Pred 

voľbami má každá strana expertov a ľudí, ktorí všetkému rozumejú - no kde boli 

doteraz a kam sa stratia po voľbách? 

Pozitívne je , že práve teraz je ich už v pozadí vidieť. Len stoja v tieni lídrov, 

ktorí sa navzájom napádajú. Stoja v tieni osôb, ktoré si myslia, že každý človek, 

ktorý nevolí ich stranu, je nesvojprávny. Nerešpektujú právo každého z nás, 

slobodne sa rozhodnúť. 

A tak nám ľudia, ktorí by mali Slovensko spájať a viesť ho k prosperite, 

rozdúchavajú zvady medzi susedmi, v rodinách, v regiónoch. 

Rešpektujme sa navzájom, každý z nás má právo na svoj názor. Buďme k sebe 

slušní a uznajme právo väčšiny rozhodnúť o budúcnosti. 

Priatelia , poďme voliť. Poďme voliť, nech je nás čo najviac. Poďme ukázať 

svoj názor a s úctou prijmime názor väčšiny. 

 

Tak to vidím ja 

 

 


